

## EXPORT OPPORTUNITIES

*The products listed in this book are those specifically identified, by Canadian Trade Commissioners, as having market opportunities within the territory of the noted post(s). Further information on the nature of these specific markets is found within the geographical and sector synopses produced by the Department of External Affairs from its Export and Investment Promotion Planning System. Contact your nearest International Trade Centre to learn more about these markets.*

## POSSIBILITES D'EXPORTATION

*Les produits énoncés dans ce document sont ceux spécifiquement identifiés par les délégués commerciaux canadiens pour lesquels il existe des possibilités d'exportation à l'intérieur des territoires des postes mentionnés. De plus amples informations sur la nature de ces marchés d'exportation sont disponibles dans les résumés géographiques et sectoriels produit par le système de planification et de suivi du Ministère des affaires extérieures. Pour en savoir plus sur ces possibilités, contactez votre Centre de commerce international le plus près.* NON - CIRCULATING /

CONSULTER SUR PLACE

Dept. of External Affairs  
Min. des Affaires extérieures

27 1989

RETURN TO DEPARTMENTAL LIBRARY  
RETOURNER A LA BIBLIOTHEQUE DU MINISTERE

43 251 729 (61  
43 251 700 (61